
Toimintakertomus  

Vammaisneuvoston toimintakertomus 09/2023-09/2024 mennessä 
 

Vammaisneuvoston tehtävänä on:   

1. toimia tiiviissä yhteistyössä alueensa kuntien vammaisneuvostojen kanssa sekä hyvinvointialueen 

muiden vaikuttamistoimielinten kanssa;   

2. tehdä aloitteita, esityksiä ja kannanottoja aluehallitukselle;    

3. tiedottaa aktiivisesti käsittelemistään asioista hyvinvointialueen viestinnän kautta;   

4. tehdä oma toimintasuunnitelma ja talousarvio sekä toimintakertomus;   

5. kannustaa hyvinvointialuetta vahvistamaan vammaisten henkilöiden osallisuus- ja 

vaikuttamismahdollisuuksia;       

6. toimia hyvinvointialueella kohderyhmän asiantuntijana ja valmistella siltä saamiaan 

toimeksiantoja;   

7. seurata vammaispalvelulain ja YK:n vammaisoikeussopimuksen toteuttamistoimia erityisesti 

kohderyhmän näkökulmasta ja tarvittaessa ottaa kantaa asioihin ja muutenkin huomioida ne 

toiminnan suunnittelussa;   

8. osallistua oikeuksien valvontaa edistäviin koulutuksiin ja tilaisuuksiin. 

 

Vammaisneuvosto jatkoi toimintaansa hyvinvointialueella vuonna 2024.  

Vammaisneuvosto on kokoontunut 09/23 - 12/23 kaksi kertaa sekä 

vuonna 2024 kolmesti tämän asiakirjan luonnin aikaan mennessä. 

Vammaisneuvosto on käynyt läpi hyvinvointialueen muutosohjelmaa, strategiaa, budjettia ja 

tilinpäätöstä. 

Vammaisneuvosto on tehnyt myös kannanoton Euran Invapirtin toiminnasta. 

Vammaisneuvosto kuuli esityksen paikallisen ja valtakunnallisen taksiliikenteen tilanteesta, puhujana 

Satakunnan aluetaksin puheenjohtaja Ilkka Pirhonen. 

Vammaisneuvosto kuuli esityksen Osallisuus-ohjelmasta, puhujana HyTe-koordinaattori Mira Heimo-

Mulinga. 

Vammaisneuvosto on pitänyt yhteiskokouksen vanhusneuvoston ja nuorisovaltuuston kanssa, sekä 

tutustunut yhteisvoimin uusiin liikkuviin laboratorio autoihin. 

Vammaisneuvosto teki aloitteen yhdessä muiden vaikuttamistoimielimien kanssa läsnäolo- ja 

puheoikeuksista aluehallituksen, -valtuuston ja -lautakuntien kokouksiin. Aloitetta ei ole vielä 

käsitelty hyvinvointialueella. Aloitteessa toivoimme myös hyvinvointialueen johdon, virkahenkilöiden 

ja poliittisten päättäjien osallistumista kokouksiin. 

 



Vammaisneuvoston vuoden 2024 budjetissa esitettiin toive vammaisneuvoston alatyöryhmien 

palkkioista, mutta aluehallituksen päätöksellä budjettiin lisättiin resurssit kuuteen 

vammaisneuvoston kokoukseen, alatyöryhmien palkkiot jätettiin pois budjetista. 

 

 

 


